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En primer lloc, agrair al president de la Societat Catalana d'Ordenació

del Territori, Sr. Pou i Viver, la invitació d'assistir i participar en aquesta

jornada sobre el Pla d'Espais d'Interès Natural a Catalunya i , tot seguit,

felicitar els oradors d'aquest matí per la qualitat tècnica de les exposicions,

que han permès debats constructius i alliçonadors.

Sempre he pensat que els polítics (bona part dels quals exercim de polí

tics) , sense una preparació especial, hem d'entendre de tot i hem de pren

dre sovint decisions de criteri general que beneficiïn el bé comú, amb pers

pectiva de futur, i salvaguardar la identitat municipal, dintre el marc legal

que els ajuntaments tenim aprovat, planejament general d'ordenació ur

banística que no ha estat suficient, en molts casos, per evitar que s'arribés

a l'estat actual de la Costa Brava. I aquest fet em preocupa, doncs pot do

nar lloc a fets irreversibles i a situacions irrecuperables, sense poder cul

par ningú en concret o potser sí la societat en general, que no ha disposat

dels mitjans per evitar-ho.

S'han proposat moltes reflexions i se n'hauran proposat moltes altres,

abans de prendre consciència col·lectiva de la magnitud del problema.

I afegiria, a la manca de mitjans i preparació específica d'alguns polítics ,

entre els quals m'hi compto, que les pressions no ajuden gaire a trobar

la solució ideal quan el marc de referència que disposa l'administració

local es ambigu en alguns punts. Potser és el moment en què necessitem

un PEIN, una llei de costes, un pla general que ens ajudin a trobar la

mesura justa que ens permeti avançar sense destruir més l'entorn natu

ral.

Però aquest és, al meu entendre, el dilema: hem de continuar avançant

i no ens podem equivocar més, quan la demanda de creixement urbanís

tic no s'atura i, per contra, els ajuntaments no tenim recursos suficients

per afrontar l'altra demanda social, important, de millorar els nostres po

bles i ciutats i dotar-los dels serveis imprescindibles que la societat

reclama.
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Valoro molt positivament aquest debat i tant de bo que serveixi per acla

rir posicions, per prendre consciència de trobar l'equilibri necessari. I pen

so que ens pot servir als polítics que ho necessitem per aprendre una mica

més, de cara a exercir la gran responsabilitat que tenim en el fet d'admi

nistrar els nostres municipis i gestionar-ne el territori.

Vull agrair una vegada més aquesta iniciativa de la Societat Catalana

d'Ordenació del Territori i desitjar que les conclusions que surtin siguin

positives.


